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ممانعت گرجستان از ورود تیم ایران 
خلاف مذاکرات بود 

به  بدنســازی  فدراسیون 
از ورود  ممانعت گرجســتان 
تیم پرورش اندام ایران به این 
کشور واکنش نشان داد و آن 
را بر خلاف مذاکــرات قبلی 
دانســت. به نقل از فدراسیون 
بدنســازی و پــرورش اندام، 
مسعود روشنی درباره مشکل 
به وجود آمده در ورود تیم پرورش اندام به مســابقات جایزه بزرگ گرجســتان 
و بازگشــت این تیم به ایران، اظهار کرد: گرجســتان با تغییر قوانین خود برای 
کنترل ویروس کرونا، حساسیت زیادی روی این موضوع دارد و برای ورود به این 
کشور افراد یا بایستی واکسن زده باشند یا ۱۵ روز قبل از سفر از ۵ وزارتخانه آن 
کشــور مجوز ورود اخذ کنند. وی افزود: با این حال تیمی که از ایران به تفلیس 
پرواز کرد، با هماهنگی قاسمی، سفیر ایران در گرجستان اعزام شد و حتی طبق 
مذاکراتی که داشــتیم وی اعلام کرد با توجه به پیگیری فدراسیون گرجستان 
مشکلی برای ورود تیم ایران پیش نخواهد آمد. سخنگوی فدراسیون بدنسازی و 
پرورش اندام عنوان کرد: متاســفانه برخلاف مذاکرات انجام شده، بعد از رسیدن 
به فرودگاه تفلیس از ورود تیم ایران جلوگیری به عمل آمد. البته این مشــکل 
فقط مختص به تیم ایران نبود و تیم های قبرس و سوریه نیز به همین شکل از 
سوی گرجستان برگشت داده شدند. روشنی گفت: فدراسیون اجازه نخواهد داد 
ورزشکاران اعزامی به گرجستان، به خاطر مشکل به وجود آمده آسیب مالی ببیند 
و کنار آن ها خواهد بود. فدراسیون بعد از بررسی تمام ابعاد این ماجرا به زودی در 

این خصوص بیانیه ای صادر خواهد کرد

انتخاب دبیرکل جدید فدراسیون بین المللی اسکی 
قهرمان اسبق اسکی جهان 
و رئیس انجمن اسکی فرانسه 
فدراسیون  دبیرکل  عنوان  به 
بین المللــی اســکی انتخاب 
خبرگزاری  گزارش  به  شــد. 
صدا و ســیما؛ اعضای شورای 
فدراســیون بین المللی اسکی 
در نشست برخط خود میشل 
ویون را به عنوان دبیرکل جدید این فدراسیون با اکثریت آرا انتخاب کردند. ویون 
از سال ۲۰۱۰ میلادی رئیس انجمن اسکی فرانسه بوده و از سال ۲۰۰۴ میلادی 
نیز به عضویت شــورای FIS درآمده است. دبیرکل جدید فدراسیون بین المللی 
اسکی برای تمرکز کامل بر فعالیت جدید خود از عضویت شورای FIS و ریاست 
انجمن اسکی فرانسه کناره گیری کرده اســت. یوهان الیاش، رئیس فدراسیون 
بین المللی اســکی نیز در مورد دبیرکل جدید این فدراسیون گفته است: میشل 
ویــون بهترین ترکیب از مهارت های رهبری و تخصص در ورزش را در ســمت 
خود به عنوان دبیرکل FIS به کار خواهد بســت. FIS واقعا خوش شانس است 
که فردی از بدنه خود را به عنوان دبیرکل جدید معرفی کرده است. ویون پس از 
انتخاب به عنوان دبیرکل فدراسیون بین المللی اسکی، گفت: بسیار مفتخر هستم 
که شورای FIS به من اعتماد کرد و این مسئولیت را عهده دار شدم. بسیار برای 
انجام این مسئولیت هیجان دارم و مطمئنم رئیس فدراسیون بین المللی اسکی 
برنامه های بسیاری برای پیشرفت FIS دارد. دبیرکل کنونی FIS در گذشته به 
عنوان یک اسکی باز حرفه ای در مسابقات مختلف حضور یافته و در سال ۱۹۸۲ 
موفق به کســب عنوان قهرمانی جهان در اشــلادمینگ اتریش شده است. وی 
همچنین ســه گوی بلورین مسابقات جام جهانی اسکی آلپاین را بدست آورده و 

سابقه هفت بار عنوان قهرمانی در مسابقات کشور فرانسه را دارد.

AFC  الشرق الاوسط: استقلال بی توجه به خواسته
اعلام  عربســتانی  روزنامه 
کرد که اســتقلال خواســته 
زمین  اعــلام  بــرای   AFC
بی طرف را نادیده گرفته است 
و اصــرار دارد که در تهران از 

الهلال پذیرایی کند. 
به نقل از الشرق الاوسط، در 
یکی از حساس ترین بازی های 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا دو تیم استقلال و الهلال به مصاف هم خواهند 
رفت. پیش از این و طبق برنامه صعود تیم ها  قرار بود که بازی به میزبانی استقلال 
و در تهران برگزار شــود اما کنفدراسیون فوتبال آسیا با توجه به قانونی بازی در 
زمین بی طرف بین نماینده های ایران و عربستان که در سال ۲۰۱۶ و بعد از تنش 
سیاسی که بین دو کشور به وجود آمد از باشگاه ایرانی خواست که یک کشور را 
به عنوان میزبان خود برای این دیدار انتخاب کند. الشرق الاوسط در ادامه نوشت: 
باشگاه استقلال این خواسته AFC را نادیده گرفته و اعلام کرده که در تهران از 
الهلال پذیرایی خواهد کرد. البته در ادامه گزارش آمده اســت که استقلال اعلام 
کرده در صورتی که خواسته آنها برای میزبانی در آزادی رد شود دوبی را به عنوان 

میزبان این دیدار حساس انتخاب خواهند کرد.

تغییرات در آکادمی پرسپولیس
خلیلی آمد، حلالی سرمربی شد

با تصمیم مدیران باشــگاه 
در  تغییراتــی  پرســپولیس 
آکادمی این باشگاه ایجاد شد. 
به گزارش ایســنا، صبح روز 
پرسپولیس  باشــگاه  )شنبه( 
انتشــار پیامی، از زحمات  با 
محمد پنجعلی مدیر آکادمی 
این باشگاه تشکر کرد که این 
پیام به معنای خداحافظی این پیشکسوت پرسپولیس از مدیریت آکادمی باشگاه 
بود. حالا از پرسپولیس خبر می رسد که محسن خلیلی که مدتی هم سرپرست 
تیم بزرگسالان بود، قرار است به عنوان مدیر جدید آکادمی معرفی شود. از طرف 
دیگر پرســپولیس امروز اسماعیل حلالی را هم به عنوان سرمربی تیم امیدهای 
خود معرفی کرد که این نشــان دهنده ایجاد تغییرات در نحوه مدیریت و هدایت 

تیم های پایه پرسپولیس است.

مراسم افتتاح هفته المپیک برگزار شد 
هفته  بزرگذاشت  مراســم 
بــا حضور  امــروز  المپیــک 
رئیــس کمیته ملی المپیک و 
ایران  مسئولان کاروان ورزش 
برگزار شد. به گزارش خبرنگار 
مهر، کمیتــه ملی المپیک در 
راســتای اهــداف کمیته بین 
المللی المپیک برای نامگذاری 
۲۳ ژوئن )۲ تیرماه( به نام روز جهانی المپیک، اقدام به برگزاری »هفته المپیک « 
در کشــورمان کرده اســت. ویژه برنامه ها ی این هفته از روز شنبه آغاز می شود  و 
تا روز پنجشــنبه )۱۰تیرماه( ادامه خواهد داشت. مراسم افتتاحیه هفته المپیک  
امروز با حضور سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، پیمان فخری 
رئیس مرکز تیم ها ی ملی، امین عارف نیا مســئول ستاد فرهنگی المپیک و سید 
محمد حســین حجازی مدیرعامل منطقه فرهنگی گردشگری عباس آباد برگزار 
شــد. در جریان این مراسم از دو کتاب با عنوان »جام نمایشی. ورزشی ارجان« و 
»کتاب منتخب آثار برگزیده جشنواره شعر و ترانه« رونمایی شد. اردشیر صالح پور 
نویسنده کتاب جام ارجان است که در مراسم امروز از وی تقدیر شد. در بخشی از 
این مراسم افتتاح هفته المپیک امین عارف نیا با یادآوری برگزاری هر چهار سال 
یکبار المپیک گفت: المپیک جشــنواره ای است که ریشه در تاریخ دارد. مسئول 
ستادفرهنگی کاروان المپیک با تاکید بر اینکه این ستاد برای نخستین بار در وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی تشکیل شده است، تصریح کرد: با هدف ترویج فرهنگ 
غنی ایران از ۲ سال گذشته اقدامات فرهنگی در قالب این ستاد تدوین شده است و 
از مستندسازی تا طراحی لباس کاروان و برنامه ها ی فرهنگی در ژاپن در دستورکار 

این ستاد قرار گرفته است. 

اخبار کوتاه

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، تیم ملی فوتبال 
کشورمان بعد از نتایج بســیار ضعیف و حاشیه ها ی فراوان 
با ویلموتس با هدایت اســکوچیچ موفق شد با کسب چهار 
پیــروزی از گروه خود در مســابقات مقدماتی جام جهانی 
صعود کند و به جمع هشــت تیم برتــر راه پیدا کند ولی 
بلافاصله بعد از برگشت تیم ملی از بحرین شایعات مذاکرات 
با کی روش منتشر شــد اگر چه این گفتگوها تکذیب شد 
اما بحث انتخاب یک ســرمربی بــرای ادامه راه تیم ملی به 
شــدت قوت گرفت و کارشناســان مختلفی در این زمینه 
نظرات خود را بیان کردند موافقان اسکوچیج معتقد هستند 
که وی علی رغم کســب نتایج عالی باعــث انگیزه و رفاقت 
بســیار خوب بین بازیکنان شده اســت و با حضور چندین 
ســاله در تیم ها ی مختلف لیگ کشــور با زیر و بم فوتبال 
آشنایی دارد اما منتقدین سرمربی تیم ملی عنوان می کنند 
اسکوچیچ در سطح یک جهانی نیست و تیم ملی کشورمان 
با توجه به شــرایط طلایی داشتن بازیکنان سطح بالا و به 
ویژه لژیونرها باید در ادامه راه و حتی حضور در جام جهانی 
از یک سرمربی ســطح یک جهانی برخوردار باشد لذا همه 
منتظر اقدام فدراســیون فوتبال می باشند که چه هدفی را 
قرار اســت دنبال کند؟ ضمن اینکه بسیاری از کارشناسان 
و بزرگان فوتبال کشور ســخت از فعالیت ها ی این روزهای 
ایجنت ها  نگران می باشند ! به هر حال همه منتظر تصمیمات 
فدراسیون فوتبال و شخص عزیزی خادم برای سرنوشت تیم 
ملی می باشــند در اینجا نظرات چند کارشــناس را در این 

زمینه بخوانیم
منصور رشیدی: اسکوچیچ با فرهنگ فوتبال 
ایران آشنا است و نگه داشتن او تصمیم درستی 

خواهد بود 
پیشکسوت اســتقلال گفت: بزرگترین مزیت اسکوچیچ 

آشنایی با فرهنگ فوتبال ایران است. 
منصور رشــیدی دربــاره بحث ادامه همــکاری یا قطع 
همکاری فدراســیون فوتبال با دراگان اسکوچیچ، سرمربی 
کروات تیم ملی ایران، به خبرنگار گروه ورزشی خبرگزاری 
برنا گفت: ما شــرایط ســختی را با اســکوچیچ پشت سر 
گذاشتیم. اسکوچیچ وقتی پیشــنهاد سرمربیگری در تیم 
ملی فوتبال ایران را پذیرفت شرایط را می دانست و با اینکه 
ما تدارکات خوبی نداشتیم اما اسکوچیچ توانست در همان 
مدت کوتاه قبل از شروع مسابقات بازیکنان را به هماهنگی 
خوبی برســاند. خوشــبختانه تیم ملی توانست نتایج قابل 
قبولی بگیرد و از مرحله مقدماتی گذر کند اما باید این را در 
نظر داشته باشیم که در مرحله بعدی رقبای ما سرسخت تر 

هستند و ما نیاز به تدارکات و آمادگی بیشتری داریم.
رشــیدی افزود: زمانی که اســکوچیچ با مشکلات زیاد 
هدایت تیم ملی را پذیرفت، برخی  گفتند نمی تواند تیم ملی 
را جمع و جور کند، اما او توانست در همه بازی های تدارکاتی 
و رسمی پیروز شــود. از آنجایی که عزیزی  خادم گفته که 
هیئت رئیســه درباره ادامه همکاری با اســکوچیچ تصمیم 
می گیرد احتمال می دهم او را نگه دارند. البته اســکوچیچ 
این مزیت را هم دارد که با فرهنگ ایران و فوتبالیست های 
ما آشنا اســت. اگر او را برای نیمکت تیم ملی حفظ کنند، 
تصمیم بدی نگرفته اند و می تواند در مرحله بعدی انتخابی 

نیز موفق عمل کند.

او درباره مطرح شــدن نام هایی چون کارلوس کی روش، 
آندره آ استراماچونی و گابریل کالدرون برای نیمکت تیم ملی 
گفت: کی روش 7،۸ ســال در ایران حضور داشــت و نتایج 
خوبی گرفت اما رفتارهایش به دل نمی نشست. استراماچونی 
می تواند گزینه عالی برای تیم ملی باشــد چرا که در مدت 
زمان کوتاه حضورش در استقلال نتایج خوبی کسب کرد و 

می تواند فوتبال نوین دنیا را در ایران اجرایی کند
بیک زاده: مسئولان فدراسیون 

تکلیف اسکوچیچ را زودتر مشخص کنند
بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: مسئولان 
فدراســیون نباید زمان را از دســت بدهند و اگر قرار است 

اسکوچیچ به کارش ادامه بدهد باید به وی اعلام کنند.
به نقل از فارس، ها شــم بیــک زاده در خصوص آخرین 
وضعیت تیم ملی فوتبال ایران و شایعاتی که پیرامون تغییر 
ســرمربی تیم ملی مطرح شده اســت گفت: فقط چند روز 
تا قرعه کشــی بازی ها ی مرحله نهایی باقــی مانده و فکر 
نمی کنم الان زمان مناسبی برای تغییر مربی تیم ملی باشد. 
اسکوچیچ در دیدارهای اخیر تیم ملی خوب کار کرده و روی 

بازیکنان و شرایط موجود شناخت پیدا کرده است.
وی تصریح کــرد: ویلموتس با ۲ میلیــون دلار همین 
تیــم با همین بازیکنان را در جایگاه ســوم و چهارم جدول 
تحویل داد و رفت. مســئولان فدراسیون باید در این برهه 
باهوش باشــند و تصمیمات احساسی نگیرند.اگر مسئولان 
فدراسیون می خواهند یک مربی بزرگ برای تیم ملی بیاورند 
این موضوع ایرادی ندارد ولی اگر قرار اســت مربیان درجه 
چندم خارجی جذب شوند اسکوچیچ از همه آنها در شرایط 

فعلی بهتر است.
بازیکن اســبق تیم ملی فوتبال ایران در پاســخ به این 
سوال که آیا مربیانی مثل گابریل کالدرون گزینه خوبی برای 
هدایت تیم ملی هســتند یا خیر گفت: کالدرون تا به ایران 
بیاید، نفرات مد نظر را دعوت کند و شــرایط را بررسی کند 
زمان آنالیز رقبا را کاملا از دست می دهیم. از ۵ روز دیگر باید 
آنالیز حریفان تیم ملی شروع شود،  آیا به نظر شما کالدرون و 

امثال وی ۵ روزه به ایران می آیند؟
بیک زاده تصریح کرد: اگر قرار باشد یک مربی مثل کی 

روش را به ایران بیاورند قطعا به تیم ملی کمک می شود، او 
فوتبال ایران، امکانات و ... را می شناســند ضمن آنکه مربی 
بسیار بزرگی اســت اما فردی مثل کالدرون در این شرایط 
اصلا نمی تواند به فوتبال ایران کمک کند.به نظرم فدراسیون 
فوتبال باید در این مقطع به اسکوچیچ اطمینان کند چون او 
در این مدت که هدایت تیم ملی را بر عهده داشت اطلاعات 
خوبی از فضای موجود در تیم ملی به دست آورد.مسئولان 
فدراســیون هم باید سریعتر دست به کار شوند و زمان را از 
دســت ندهند. اگر قرار است اســکوچیچ کار کند زودتر به 
وی اعلام کنند و اگر قرار این نیســت، باز هم نباید زمان از 

دست برود.
ذوالفقارنسب: اعتقاد دارم اگر قرار بر تعویض 

اسکوچیچ است، این کار باید هرچه زودتر انجام شود
بیــژن ذوالفقارنســب در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی 
خبرگزاری تسنیم، درباره قهرمانی پرسپولیس در سوپرجام 
فوتبال ایران با شکست تراکتور تبریز اظهار داشت: با توجه 
به اینکه بازیکنان مدت ها بازی نکرده بودند، عملکرد خوبی 
داشــتند و تراکتور هم بسیار باانگیزه بود. پرسپولیس بازی 
را خیلــی خوب کنترل کرد و بازیکنان با یکدیگر هماهنگ 
بودند، البته تیم در خط میانی مشکلاتی دارد که با تمرین 

برطرف می شود.
وی با اشاره به ضعف ها فبک های سرخپوشان بیان کرد: 
پرســپولیس در یکی دو ســال اخیر، همه کارها و حملات 
خود را از خط میانی تنظیــم می کرد و ها فبک ها به خوبی 
در حملات مشارکت و مهاجمان را تغذیه می کردند، اما این 
ریتــم خوب و هماهنگ را در تیــم نمی بینم. دلیل آن هم 
حضور بازیکنان در تیم ملی و وقفه های مسابقات بوده است. 
جوانــان تیم خیلی خوب کار کردنــد و انگیزه زیادی برای 
رسیدن به ترکیب اصلی پرسپولیس دارند. اعتقاد دارم این 
پیروزی برای بازی های آینده، انگیزه زیادی به پرســپولیس 

می دهد.
پیشکســوت پرســپولیس درخصوص افزایــش روحیه 
شــاگردان گل محمدی با قهرمانی ســوپرجام تصریح کرد: 
هر پیروزی شــیرینی ها و خوشحالی هایی دارد اما یک تیم 
حرفه ای هیچ گاه با این پیروزی ها مغرور نمی شود و حریف 

را دســت کم نمی گیرد. پرسپولیس ایراداتی در خط دفاعی 
داشــت که دلیل آن هم غیبت کنعانی زادگان بود. تیم باید 
خیلی منســجم تر و بهتر عمل کند تا به اهداف خود برسد. 
بازیکنان از وحدت فنی و شــرایط آرمانی دور بودند؛ به ویژه 
زمان هایی که تحت فشــار قرار می گرفتند. بازیکنان در این 
شــرایط توپ را در اختیار می گرفتنــد و حریف را عصبی 

می کردند. این موضوع را مقابل تراکتور خیلی کم دیدم.
ذوالفقارنسب در مورد احتمال پایان همکاری فدراسیون 
فوتبال با دراگان اسکوچیچ به تسنیم گفت: اعتقاد دارم اگر 
قرار بر تعویض اســکوچیچ است، این کار باید هر چه زودتر 
انجام شود و یک مربی خوب اروپایی جایگزین او کنند. یک 
مربی بین المللی و با اعتبار خوب می تواند به جای اسکوچیچ 
فعالیت کند، اما اگر قرار اســت او را برکنار کنیم و چند ماه 
به دنبال مربیان یا مدیران برنامه آنها بگردیم، بهتر اســت 

اسکوچیچ را حفظ کنیم.
وی با بیان اینکه سرمربی جدید تیم ملی باید برنامه خود 
را ارائه کند و این برنامه باید بررسی شود، خاطرنشان کرد: 
هر مربــی، اردوها و بازی های تدارکاتی برای تیمش تعیین 
می کند که باید بر اساس رقبای مرحله بعدی ایران انتخاب 
شــوند. این موضوع یک کار گروهی می طلبد و یک مربی با 
کادر فنی قدرتمند، تفکرات حرفه ای و شخصیتی قوی باید 
سرمربی تیم ملی شود. او باید بازیکنان را کنترل کند و تحت 
تأثیر شــخصیت خودش قرار دهد. البته شنیدم قرار است 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در این باره تصمیم بگیرد که 

قابل تأمل و تعجب برانگیز است.
علی نژاد: فدراسیون فوتبال صحبتی درباره تغییر 

اسکوچیچ با ما انجام نداده است
وی درباره ســرمربی تیم ملی گفت: در مورد  اسکوچیچ 
باید بگویم که عملکرد خوبی داشــت و نتایج خوبی گرفت. 
آن روزی که او انتخاب شد، خیلی ها نقد داشتند. یادم است 
که عمده کارشناســان معتقد بودند با اسکوچیچ به دور بعد 
نخواهیم رفت، اما او نشان داد که انتخاب خوبی شده است. 
امروز فدراسیون شرایط متفاوت تری دارد. رئیس و مجمع و 
ارکان مختلف فدراسیون مستقر هستند و بدیهی است که 
در این رابطه تصمیم گیر فدراســیون فوتبال خواهد بود. تا 
الان هیچ صحبت رســمی در مورد تغییر سرمربی از طرف 

فدراسیون فوتبال با وزارت ورزش نشده است.
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان در پاســخ به این سوال که گزینه وزارت کدام است 
و آیا دوســت دارد که سرمربی تیم ملی فوتبال ایرانی باشد 
یا خارجی یا برایشــان تفاوت نمی کند؟ اظهار داشــت: در 
گذشته ای که منظورتان ویلموتس است، وزارت ورزش هیچ 
دخالتی نکرده و او انتخاب فدراسیون فوتبال بود. نامه ای که 
هم که شــما می خواهید به آن اشاره کنید، یک نامه اداری 
بوده که به شکل سیکل معمولی برای بررسی به فدراسیون 

ارجاع داده شده است.
از ایــن نامه هــا زیــاد بــه وزارت ورزش می آیــد و به 
فدراسیون های مربوطه برای بررسی ارجاع می شوند. وزارت 
ورزش در دوره ای که رئیس فدراســیون مســتقر اســت و 
دوره ای مثل الان که با ثبات است، در مورد انتخاب سرمربی 
 هیــچ دخالتی نمی کنــد و همه اینها برعهده فدراســیون 

فوتبال است.

بردیا سعادت، پدیده جدید والیبال ایران، می گوید تیم 
ملــی در المپیک نمایش به مراتب بهتری نســبت به لیگ 

جهانی ارائه خواهد داد.
به گزارش »ورزش ســه«، اگرچــه لیگ جهانی ۲۰۲۱ 
بــرای تیم ملی والیبال ایران به مســابقات خاطره انگیزی 
تبدیل نشد و تیم ولادیمیر الکنو نتوانسته نتایج قابل قبولی 
بدســت بیاورد اما از برخی اتفاقات خوب این مسابقات نیز 
نمی توان غافل شد؛ یکی از این اتفاقات امیدوار کننده ظهور 
پدیده ای به نام بردیا سعادت در تیم ملی والیبال ایران بود؛ 
والیبالیســت ۱۹ ســاله ای که هر گاه به بازی گرفته شد، 
نمایش ها ی درخشــانی از خود ارائه داد و نوید ظهور یک 

ستاره جدید را به هوادارن والیبال در ایران داد.
به همین بهانه و بعد از از بازگشــت تیم ملی به ایران با 
بردیا ســعادت هم کلام شدیم که در ذیل صحبتهای ما با 

او را می خوانید؛
بعد از یک شــروع بد و شکســت مقابل ژاپن و 
به دست آورد؛  ایران چند پیروزی سریالی  روسیه، 
چــه اتفاقی افتاد که بعد از آن شــیرازه تیم از هم 
پاشید و ما تا پایان رقابت ها  شکست ها ی سریالی را 

پذیرا شدیم؟
 فکر کنم تمرکزمان را از دست دادیم و از لحاظ روحی 

و روانی در شرایط نامناســبی قرار گرفتیم و این به نظرم 
تجربه خیلی خوبی شــد که از این به بعد در صورت اتفاق 
چنین مواردی هرچه سریعتر بتوانیم خودمان را ریکاوری 

کنیم.
آیا عملکرد تیم ملی در رقابت های المپیک با آن 
چیزی که در لیگ ملت ها دیدیم متفاوت خواهد بود؟

 یقینا بهتر خواهد شــد زیرا قبل از المپیک بازی ها ی 
لیگ جهانی نقاط ضعف و قدرت تیم را نشان داد.

خیلی هــا  از عملکرد ولادیمیــر الکنو در بحث 
کوچینگ انتقاد می کنند؛ نظر تو در این باره چیست؟

 بــه نظر مــن بازیکــن بایــد در تمرین و ســر بازی 
خواســته ها ی ســر مربی را به جا بیاورد و ارزیابی عملکرد 

مربی از دیدگاه من در جایگاه بازیکن کار درستی نیست.
وضعیت خودت را چگونه ارزیابی می کنی و آیا از 

عملکرد راضی بودی؟
اولین حضور من در تیم ملی بزرگسالان بود و توانستم 

تحربه ها ی بسیاری خوبی کسب کنم.
در چند بازی عملکرد بســیار خوبی داشتی؛ آیا 
اینکه فصل  و  نکردی  دریافت  پیشــنهاد جدیدی 

آینده در چه تیمی بازی خواهی کرد؟
برای فصل بعــد در ابتدا با تیم مودنــا ایتالیا به توافق 

رسیدم و قراداد سه ساله امضا کردم ولی شرایط به طوری 
پیش رفت که با ماندن در آنجا فرصت کمی برای بازی به 
من می رســید و طبق بندی که در قراردادم وجود داشت و 
توافق مودنا با تیم کره ای سال آینده را در لیگ کره بازی 

خواهم کرد.
باتوجه به حضور امیر غفــور و صابر کاظمی در 
پست پشت خط زن، آیا شانسی برای خود به منظور 
حضــور در المپیک و یا حتی بــازی کردن در این 

رقابت ها ی مهم قائل هستی؟

تمام سعی و تلاشم را می کنم که بتوانم بهترین خودم 
باشــم و عملکرد واقعی خودم را نشــان بدهــم و در اخر 

تصمیم مربی هست که چه کسی را انتخاب کند.
و سوال پایانی اینکه در دیدار برابر لهستان یک 
اسپک فوق العاده روی پاس امیر غفور زدی که خیلی 
در فضای مجازی مورد استقبال قرار گرفت. نظرت در 

این باره چیست؟
بله بازتاب ها ی زیادی داشت ولی موقعی اون حس خوب 

را منتقل میکرد که نتیجه بازی به نفع ما بود.

ابهام بر سر ماندن اسکوچیچ!

نیاز تیم ملی فوتبال به سرمربی سطح یک جهانی

سعادت: در المپیک خیلی بهتر از این خواهیم بود 

پدیده  والیبال ایران و توضیح درباره تصمیم غیرمنتظره

رئیس اســبق فدراســیون کاراته با بیان اینکه ترکیب 
آشــوری و هروی به ســود این رشــته خواهد بود، گفت: 
اتفاقاتــی که طی ۲ هفته اخیــر رخ داد به هیچ عنوان در 

شان کاراته کشورمان نیست. 
»ســیدعباس احمدپناهی« در گفت و گــو با ایرنا در 
خصوص حواشی رخ داده در کاراته ایران طی۲ هفته اخیر، 

اظهار داشت: اتفاقاتی کاراته ایران را تحت الشعاع قرار دارد 
که متاسفانه خوشایند این رشته پرافتخار نبود.

وی افزود: بحث اول انتصاب »محسن آشوری« به عنوان 
سرپرســت نایب رئیسی فدراســیون بود. این از اختیارات 
رئیس  است تا تیم مدیریتی، روسای کمیته ها  و کادر فنی 

تیم ها ی ملی را منصوب کند.

پناهی تصریح کرد: تداخل در وظایف افراد قابل پذیرش 
نیست. اگر رئیس با افرادی که به او نزدیک هستند مشورت 
بگیرد، بســیار هم کار خوبی است اما معتقدم هیچ فردی 
نباید در تصمیمات نفر اول یک فدراســیون دخالت کند. 
اگر طباطبایی بدون مشورت ســرمربی تیم ملی اقدام به 
انتخاب مربی برای او کند، قابل پذیرش است که سرمربی 
معترض باشــد اما در دیگر انتصابات نباید خودمان موجب 

ایجاد حاشیه شویم.
وی با بیان اینکه همکاری محســن آشــوری و شهرام 
هروی می تواند به سود کاراته ایران باشد، ادامه داد: آشوری 
فرد باتجربه ای اســت و بســیاری از قهرمانان و مربیان از 
نوجوانــی تحت نظر او رشــد کرده اند. هــروی نیز مربی 
موفقی اســت که کارنامه و نتایجش برای همه مشــخص 

است.
ای کاش که آنها با برگزاری نشستی، اختلافات را کنار 
می گذاشتند و در کنار هم برای ائتلای بیشتر کاراته ایران 

تلاش می کردند.
رئیس سابق فدراسیون کاراته، گفت: سرمربی در مسائل 
فنــی اختیار تام دارد و هروی توان فنی خود را ثابت کرده 

است.
آشــوری هم به عنوان نایب رئیس می توانســت به تیم 
مدیریتی کمک شــایانی داشــته باشــد و اگر این دو نفر 
نشستی را برگزار می کردند، هم اختلافات از بین می رفت 

و هم تداخلی در وظایف آنها ایجاد نمی شد.
پناهی در خصوص مشکلات دور از ذهن کاراته ایران در 
دو هفته اخیر، گفت: قضاوت دور از ذهن داور کشورمان در 
مســابقات گزینشی پاریس، حاشیه ها ی ایجاد شده پس از 
انتصاب آشوری و اکنون مثبت شدن تست دوپینگ یکی از 
شانس ها ی مدال المپیک از مواردی است که نشان می دهد 

کاراته از لحاظ مدیریتی دچار چالش شده است.
رئیس ســابق فدراسیون کاراته گفت: رئیس فدراسیون 
باید پای تصمیمات خودش بایستد. متاسفانه مشکلی که 
برای عسگری ایجاد شــد، بدترین ضربه برای کاراته ایران 
بود. باید مراقب ورزشکاران و قهرمانان خود باشیم و آنها را 
تا زمان مسابقات مراقبت کنیم تا اینگونه با مصرف کردن 
داروهایی مختلف موجب نشــوند تا زحمات چند ســاله 

خودشان، فدراسیون و کادر فنی از بین برود.
وی گفت: ورزشــکار ما که تســتش مثبت شده است، 
قهرمــان جهان و نفر اول رنکینگ دنیا اســت و نیازی به 
دوپینگ ندارد. او از روی بی اطلاعی داروی خاصی مصرف 

کرده است.
وقتی نظارت قوی داشــته باشیم و با قهرمانان همچون 
یک دوست رفتار کنیم، اینگونه مشکلات ایجاد نمی شود. 
امیدوارم مسوولان فدراسیون حداقل مراقب سه کاراته کا 

دیگر المپیکی باشند تا برای آنان اتفاقی رخ ندهد.
پناهی تصریح کرد: شــنیده ام این ورزشکار با چندین 
ماه محرومیت مواجه شده و امیدوارم مسوولان فدراسیون 
به کمک مدیران کمیته ملی المپیک، مســتندات لازم را 
جمع آوری کرده و در اختیار مراجع بین المللی قرار دهند 

تا شاید محرومیت او برداشته شود.
وی با قدردانی از پیشکســوتان و بزرگان کاراته ایران، 
گفــت: اکنون همه این بزرگواران ســکوت کرده کرده اند 
تا کاراته ایران در آســتانه المپیک با حاشیه مواجه نشود. 
مســوولان فدراسیون باید قدر این بزرگان را بدانند و برای 
موفقیت کاراته، تلاش بیشــتری داشــته باشند.این خوب 
نیســت که در فاصله چند روز، ســه اتفاق نامناســب رخ 
دهد و هیچگونه شــفاف سازی و توضیحی از سوی رئیس 

فدراسیون صورت نگیرد.

پناهی: ترکیب آشوری و هروی به سود کاراته است

اتفاقات اخیر در شأن این رشته نبود


